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ČESKO: Informace, které vycházejí najevo, jsou šokující, až neuvěřitelné a svědčí o tom, že
nešlo o náhodu, ale o promyšlený plán! Nelze všechno psát otevřeně, proto některé věci
musím psát jen v náznacích. Při každé aféře je nutno se ptát- Cui bono?

Napřed mě zaujal výraz tváře jistého politika, který nevyjadřoval žádnou lítost a soucit, ale zlobu a
nenávist. Nákup zbraní stál přes třetinu milionu. Vrah nepochází z bohaté rodiny a jako student měl
co dělat, aby si mohl zaplatit všechno, co si studenti musí platit sami.

Takže někdo mu musel dát peníze na tyto zbraně. Kdo si může dovolit koupit někomu cizímu tak
drahý nákup?

Vrah po střelbě odhodil zbraň, takže se vzdával. Možná tím dal i znamení, že střelba končí. Vrah
musel být zastřelen, aby pravda nevyšla najevo.
Student této školy jsou liberálové a hned po masakru poslali vládě dopis se žádostí o okamžité
zrušení vlastnictví všech zbraní. Navíc to chtějí dát do ústavy. Nebyl právě toto důvod masakru? Jistý
politik je schopen čehokoli. Je to skutečně jen náhoda nebo studenti reagovali na něčí pokyn? Kdo z
politiků má největší důvod se bát o svůj život? Kdo z politiků nejvíc porušuje zákony a dokonce
ústavu?
Ruský text na telegramu nebyl náhodný. Kdo nejvíc politizuje proti Rusku? Vrah se orientoval na
polštinu, ne na ruštinu. Proč si vzal za vzor jednu Rusku a ne Američany, kde je střílení mnohem
běžnější?
Novinář se postavil nekrytý proti velké a velmi nebezpečné zbrani. Jak je možné, že novinář má
odvahu postavit se před zbraň, když všichni novináři se bojí psát pravdu? Proč si vrah nevybral tento
terč, který se mu přímo nabízel? Opravdu tohle nebylo s vrahem předem domluveno?
Policie se dozvěděla z telefonátu vrahovy matky, že její syn jede do Prahy na Univerzitu vzít si život.
Přesto místo do Prahy jeli do jeho rodiště. Proč byla zmobilizovaná celá policie kvůli jednomu
sebevrahovi?
Na internetu jsou nepřetržitě hlídány nekorektní názory a informace ohrožující bezpečnost státu.
Jeho Facebook četlo přes dvacet tisíc lidí, přesto si jeho stránky Policie ani nevšimla. Něco tu
nehraje. Píše-li někdo na internetu o sebevraždě, tak si toho vážně policie “nevšimne”?
Policie byla informována, že bude mít přednášku na škole, kam jede. Jak je možné, že včas
nevyklidila celou budovu? Skutečně jde  o náhodu, když máme zkušené policejní profesionály?
Radix vraha ukazuje na nevyrovnanost mezi rozumem a emocemi /Merkur v opozici na Neptun/ , a
negativní přehánění v psychice /kvadrát Jupitera na Neptun/, zvláště když prožívá vše /zlobu a
nenávist/ naplno / Mars ve Štíru/. Slunce ve Lvu dokazuje, že se musí předvádět, proto byla střelba
provedena před zraky mnoha lidí. Téměř Konjunkce Jupitera a Saturna svědčí o jeho smyslu pro
odpovědnost v učení a jiných činnostech.
Řeporyjské prase /omlouvám se všem prasatům/ vlastní zbraň a přitom nemá zbrojní pas. Jak je
možné, že psychopat, který chce podřezat všechny české děti a ženy, vlastní zbraň? Proč o tom
nenapíše novinář, který se “nebojí” postavit se před střelce? Skutečně není mimořádně nebezpečný,
když zcela veřejně podněcuje  nenávist k lidem?

 

AUTOR: Miroslav Petr

ZDROJ

https://cz24.news/prazska-strelba-nebyla-zadna-nahoda/
https://www.czechfreepress.cz/dalsi-blogy/strelba-nebyla-nahoda.html

